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Bestyrelsesmøde  

Bestyrelsen UngiAarhus SYD 

9. november kl. 16:30-19:00 

Sted: Klubben Rundhøj, Holmevej 200 

Der vil være en rundvisning og aftensmad undervejs. 

Deltagere: Helle Degn, Anne-Lene Wähling, Thomas Batting, 

Nadia Aim, Heino Hermann, Mads Vogler, Ole Ibsen, Titte 

Randvig,  

Ungerepræsentanter: Villads, Ronja, Thea og Mikkel  

Mathias (tovholder for ungesenatet 

Afbud:  

Referent: Rasmus Sommer 

 

Bestyrelsen fik en rundvisning i klubben inden mødet.  

Klubben Rundhøj har meget få kvadratmeter til mange børn. De 

fleste kvadratmeter deles med skolen. Rundhøjskolen mangler 

også plads. Derfor er det ikke sandsynligt at skolen kan afse mere 

plads til klubben. 
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Referat 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Referat fra sidste møde godkendes uden bemærkninger 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen godkendes uden bemærkninger 

 

3. De Unges stemme 

Bestyrelsen drøftede i grupper, hvordan man kan engagere flere unge på 

bestyrelsesmøderne. Grupperne tastede deres pointer ind på en Mensa. 

Resultatet vedhæftes referatet. Bestyrelsen vil gerne gentage øvelsen først 

i det nye år. 

Bestyrelsen er fortsat interesseret i at besøge et ungesenatsmøde. 

  

4. Budgetforhandlinger 

Kommentarer til sparekataloget: 

Det er svært at se effekten af forslagene. De er ikke særlig konkrete og der 

er ikke lavet konsekvensberegninger på forslagene.  

Boligforeningerne ser UngiAarhus som en god og fleksibel 

samarbejdspartner i kommunen. Det må gerne vare fortsætte, og det 

kræver ledelseskraft. Det understøtter også intentionen i Aarhuskompasset. 

 

Rådmanden har afvist at tale med bestyrelserne i høringsfasen. 

 

Bestyrelsen drøftede spareforslagene, Formanden formulerer et 

høringssvar og sender det rundt til kommentar. Forslagene skal sendes ind 

senest d. 24. november. 
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5. Drøftelse af bestyrelsens arbejde (standard punkt) 

Punktet udskydes til næste møde 

6. Drøftelse af nye mulige organisationsrepræsentanter til bestyrelsen 

Bestyrelsen mangler en organisationsrepræsentant. Helle har rakt ud til 

Kolt-Hasselager Fællesråd og afventer svar. 

Nadia fortsætter i bestyrelsen perioden ud. Hun er selv opmærksom på, om 

der er sager hvor hun er inhabil. 

Bestyrelsen mangler en forældrerepræsentant. Forslag til kandidater 

sendes til Helle.  

 

7. Nyt fra ledelsen 

Julegaverne er aflyst, ved chefbeslutning, FU-ledelsen bakker op om 

beslutningen. Bestyrelsen bakker op om beslutningen. 

 

8. Punkter til kommende møder 

Bestyrelsen er velkommen til at besøge ungesenatet. Det kan f.eks. gøres 

inden jul. Helle aftaler nærmere med Mathias fra Ungesenatet.  

Næste møde lægges efter d. 18. januar. Formandsskabsmøde efter d. 9. 

januar.  

 

9. Evt. 

Evaluering af de unges punkt. Processen virkede rigtig godt, men der skal 

afsættes mere tid til punktet.  

Det var for ambitiøst at prøve at behandle 3 store punkter under 

bestyrelsens arbejde. Der bør prioriteres mere tid til fordybelse. 

 

Bestyrelserne i UngiAarhus mødes d. 15. november for at formulere et 

fælles høringssvar. 


